
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 327 af 15. marts 2019 (alm. del). Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Joachim B. Olsen (LA). 

 

 

Karsten Lauritzen 

/ Jeanette Rose Hansen 
  

9. april 2019 
J.nr. 2019-2429 

 

Skatteudvalget 2018-19
SAU Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 327 

Offentligt
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Spørgsmål 

Mener ministeren, at det er problematisk, at der i dag er chokoladeafgift på visse kiks og 

kager, men ikke på alle? 

 

Svar 

Jeg henviser til min besvarelse af SAU alm. del spm. 324.  
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